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اينجا تريبوني براي بيان نظرات، انتقادات، مشكلات و درخواست هاي شما 
شهروندان است و مي توانيد از روش هاى زير، مطالبتان را با ما در ميان بگذاريد.
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تلفن: 051-37288881-5  مراجعه حضورى  
 شهروندان گرامى ! با هدف پيگيرى دقيق و سريع مسائل مطرح شده، 

لطفا آدرس و اطلاعات كاملى در اختيار ما قرار دهيد.

انتقاد شهروندان از تأخير 
در اجراى اگو

 آب و فاضلاب
 980...0915 چرا پول طرح اگو را از ما 
دريافت كرده اند اما كار را انجام نمى دهند؟ 
مى گويند شهردارى مجوز نمى دهد. چطور 
مسئولان مجوز را براى گرفتن پول مى دهند 

ولى براى انجام كار نه؟

 شهرداری
شــهروند: در انتهاى هاشــميه65 
شهردارى راهى را به سمت آب وبرق باز كرده 
اســت كه چراغ راهنمايى ورانندگى ندارد. 
فقط چند تابلو نصب شــده و از روبه رو هم 
راهى براى عبور عابر درنظر نگرفته اند! چرا و 
چطور از كنار پاركى كه خاكى و پر از خرده 
شيشــه اســت، عبور كنيم؟ چــون منزل 
مسكونى نيســت پياده رو هم نيست، لطفا 
راهى براى عابر در قسمت سمت چپ ايجاد 

شود.
605...0915- از نيروهــاى تلاشــگر 
پاكبان منطقه3 بى نهايت سپاسگزارم كه با 
سطل آب، جدول هاى خيابان را شست وشو 
مى كنند. بهتر اســت بقيــه مناطق هم در 
مصــرف آب صرفه جويى كننــد و به بهانه 
شست وشــوى بعضى جاها اين قدر آب هدر 

ندهند.
شهروند- آقــاى شــهردار فقط شما 
مى توانيد جلــو ريخت و پاش هاى شــبانه 
زباله گردها را كه كيسه هاى پلاستيكى زباله 
را پاره مى كنند بگيريــد. لطفا اجازه ندهيد 
عده اى با خودرو شــخصى در محلات بالاى 

شهر دنبال زباله بگردند. خيلى زشت است.
 شهروند- از شــهردارى مشهد براى 
بهســازى پياده روهــاى ســمت شــرق 
بولوار طبرســى شمالى تشــكر مى كنيم و 

مى خواهيم پياده روهاى سمت غرب بولوار 
طبرسى شمالى را نيز بهسازى كنند.

 آموزش و پروش
0915 از ابتــداى ســال  ...605
تحصيلى تا كنون هر بار با اداره ناحيه 4 
آموزش و پــرورش تمــاس گرفته ام و 
شماره داخلى را وارد كرده ام، مى گويد: 
عدد وارد شده اشتباه است، درصورتى كه 
اين شماره را اپراتور مى گويد. اتفاقا اين 
موضوع را به يكى از معاونــان اداره هم 
گفتم ولى نمى دانم چرا هنوز اين مشكل 
رفع نشده است. شايد مسئولان اين اداره 
علاقه اى بــه برقرارى ارتبــاط با مردم 

ندارند.
شهروند- وقتى ديدم مدرسه فرزندم 
يك قوطى مايع ظرف شويى، آن هم به اندازه 
كمتر از يك ليوان مايع دارد و آن قدر با آب 
رقيقش كرده اند كه كف نمى كند، يك مايع 
دست شويى چهارليترى بردم مدرسه. اميد 
داشــتم كــه آن را بريزند داخــل جامايع 
آب خورى ولى اين كار انجام نشــد كه نشد. 
پس مدام نگوييد خانواده ها كمك نمى كنند 
.ظاهــرا مســئولان آمــوزش و پــرورش 
نمى خواهند به وضعيت مدارس غير دولتى 

نظارت و رسيدگى كنند.

 شهرستان
851...0936 وضع بنگاه هاى مشاوران 
املاك گلبهار از لحــاظ رعايت حق الناس و 
حقوق مراجعان خيلى خراب است. اتحاديه 
محترم مشاوران املاك مربوط به اين شهر 
جديد، لطفا نظارت بيشترى روى اين موضوع 

داشته باشيد.

۲۳ بهمــن ۱۳۹۸
۱۷جمادی الثانی ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۳۰۴۳
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مديريت شــهرى با 2 اداره كل 
راه وشهرســازى و حمل ونقل و 
راهدارى استان، بهسازى جاده 
حسن آباد توسط معين اقتصادى 
شهرســتان، يعنى شــهردارى 
مشــهد، شروع شــد و دوشنبه 
گذشته اين مســير چهاركيلومترى مهم 
زير بار ترافيكى قرار گرفت. اهميت جاده 
حسن آباد به آن دليل است كه به شهرك 
صنعتى توس راه دارد و بهســازى آن از 
خواسته هاى چند ساله صنعتگران است، 
جاده اى كه حدفاصل جــاده چناران تا 
ورودى فاز يك شهرك صنعتى قرار دارد 
و مسيرى براى رسيدن به ييلاقات طرقبه 

شانديز هم به حساب مى آيد.
 دوشنبه گذشته استاندار 
خراسان رضوى، در كنار 
شــهردار و جمعــى از 
مديران استانى و شهرى 
مشــهد بــه مراســم 
بهره بردارى از اين جاده 
آمد و اظهــار كرد: از شــهردار خواهش 
مى كنم اگر مقدور است آسفالت بخشى را 
هم كه تا جاده اصلى شانديز امتداد دارد 
انجام و هزينه را در حساب هاى فى مابين 

دولت و شهردارى قرار دهد.
عليرضــا رزم حســينى همچنيــن از 
فعاليت هــاى شــهردارى مشــهد براى 
بهسازى اين مسير تشــكر كرد و گفت: 
شــهردارى در ايــن مســير كار بزرگى 
كرده اســت و اگرچه از نظر مبلغ و انجام 
عمليات، اين پــروژه در زمره طرح هاى 
بهسازى قرار دارد، به خاطر قطب صنعتى 
بودن توس براى اين منطقه بســيار حائز 

اهميت است.
رزم حســينى بــه 22 بهمن و ســالگرد 

پيروزى انقلاب نيز اشــار كــرد و با بيان 
اينكه ســردار شــهيد قاسم ســليمانى 
مســئولى مدير بود كه تا آخرين لحظه 
مســئوليت را مى پذيرفت و در مسير كار 
را رها نمى كــرد، ادامه داد: امروز مديران 
ما به نيروهاى تحت امرشــان مسئوليت 
مى دهند و با اين حال در مسير كار، مديرِ 
زيرمجموعه خود را رها مى كنند. آيا اگر 
مديرى بداند در اداره كشــور و اســتان، 
مافوقش از او حمايت مى كند، آن كار را 

رها مى كند يا حمايت مى كند؟
او با بيان اينكه در خراسان رضوى تا حد 
امكان قوانين و مقــررات مزاحم را از بين 
مى بريم و از آن ها در راســتاى توســعه 
اســتفاده مى كنيم، افزود: در شــرايط 
جنگ اقتصادى و تحريم ها بايد قوانين را 
شكست و اشكالى هم ندارد و مسئوليتش 

را هم مى پذيريم.

 تأخیر ۵۰ روزه به دلیل زیباسازی
عمــران،  معــاون 
حمل ونقــل و ترافيك 
شهردار مشهد هم در 
ادامه اين مراسم اظهار 
كرد: افتتاح و رسيدگى 
بــه محــور جــاده 
حسن آباد از خواســته هاى صنعتگران 
بود. نه تنها درخواست آن ها، بلكه اين 
موضوع خواسته پليس راهور استان هم 
به حســاب مى آمد، زيــرا تصادفات و 

ناامنى در اين مسير چشمگير بود.
خليل ا... كاظمى با بيــان اينكه گرهى 
حل ناشدنى در بهسازى اين محور وجود 
داشت، گفت: انتخاب شهردارى مشهد 
به عنوان معين اقتصادى اين شهرستان 
باعث شد مرداد امســال اين پروژه به 
طول 4 كيلومتر شــروع شود. شهردار 

مشهد بر زيباسازى پروژه تأكيد داشت. 
در مسيرهاى برون شهرى معمولا آيلند 
فضاى ســبز قرار نمى گيرد اما به دليل 
انجام عمليات زيباسازى، اين پروژه با 
تأخير پنجاه روزه به بهره بردارى رسيد.

به گفتــه كاظمى بــراى ايــن پروژه 
12 هــزار تــن آســفالت، 1700 متر 
مكعــب بتن ريــزى و نزديــك به 14 
ميليــارد تومــان هزينه انجام شــده

 است.

  فعالیــت ۱۶۰۰ میلیــارد کلان پروژه
عمرانی در مشهد

معاون شــهردار در ادامه بــه توضيح 
دربــاره ديگــر پروژه هــاى شــهرى 
پرداخت و گفت: 1600 ميليارد تومان 
پروژه هــاى كلان عمرانى (بــه غير از 
پروژه هاى مربوط به قطار شــهرى) در 

شهر فعال اســت. كه به واسطه آن ها 
3300 نفر مســتقيم و غيرمســتقيم 
مشغول به كار شده اند.او با بيان اينكه 
جاده رضويه مرداد امســال كلنگ زنى 
شد و تا مرداد سال آينده بهره بردارى 
مى شود، اضافه كرد: پروژه تقاطع شهيد 
ناصرى نيز در روز 5 اسفند با اعتبارى 
بالغ بر 50 ميليارد تومان بهره بردارى 

مى شود.
به گفته كاظمى، دوربرگردان ابوطالب 
كه به دليل حادثه خيز بودن امســال 
كلنگ زنى شــد، در آخر بهمــن و فاز 
ســوم جلوخان فردوســى با اعتبارى 
بالغ بــر 20 ميليارد تومان در اســفند 
بهره بردارى مى شــود.وى با اشــاره به 
اينكــه تقاطــع مصلى هفتــه پيش 
كلنگ زنى شــد، اضافه كرد: پاركينگ 
همــت در نزديــك بيمارســتان امام 
رضا(ع) هم تا چند روز آينده كلنگ زنى

 مى شود.
او اين را هم گفت كه ارديبهشت سال 
1400 پــروژه تقاطع غيرهم ســطح 
نمايشگاه بهره بردارى مى شود و تعريض 
پل پرتوى در انتهــاى وكيل آباد نيز در 
روزهاى آخر امســال زير بار ترافيكى 

خواهد رفت.
كاظمى با بيان اينكه اولويت شهردارى 
در ســال آينده، در حوزه برقى كردن 
سيستم حمل و نقل عمومى است، گفت: 
براى تأمين اتوبوس برقى، تاكسى برقى 
و موتور برقى قرارداد هــاى اوليه اى با 
مپنا بسته شده اســت. انتهاى امسال 
نيز 200 دستگاه مينى بوس و اتوبوس 
به ناوگان حمل ونقــل عمومى اضافه 
خواهد شــد كه بيشــتر در مسير هاى 
اطــراف حــرم و بى آرتــى تزريــق 

مى شود. 

هديه شهردارى به صنعتگران
بهسازی جاده حسن آباد که خواسته چندین ساله فعالان بخش صنعت بود، با اعتبار ۱۴ میلیارد ی انجام شد

   گزارش خبری 
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19بهمن ماه بود كه اين مسئله 
علنى شد. ســايت ورزش3 اين 
خبر را منتشــر كرد: «شهردار 
مشــهد در انتخابات فدراسيون 
ثبت نام مى كند؟» در متن خبر 
علاوه بر نام بردن تعــدادى از كانديداها، 
نويسنده خبر احتمال داده بود محمدرضا 
كلائى، شهردارسى و نه ســاله مشهد، در 
ســاعات پايانــى شــركت در انتخابات 
فدراســيون فوتبــال حضور پيــدا كند. 
همين طور هم شــد و كلائى در ساعات 
پايانى روز آخــر مهلت ثبت نــام، يعنى 
20بهمن مــاه، خود را به خيابان ســئول 
تهران رســاند و در اين تورنمنت ثبت نام 
كرد. او روز بعد، يعنى دوشنبه، در مراسم 
بهره بردارى از جاده حسن آباد حاضر شد، 
اما در پاسخ به خبرنگاران درباره علت اين 
اقدام خود پاسخ مشخصى نداد. اين اقدام 
شهردار واكنش اعضاى شوراى شهر را هم 

به دنبال داشت.

  کاندیدا شدن، تصمیم شخصی شهردار
بود

رئيس شوراى شهر مشهد روز دوشنبه در 
حاشيه جلســه علنى و در پاسخ به سؤال 
خبرنگارى درباره نامزد شــدن شــهردار 
مشــهد براى انتخاب رياست فدراسيون 
فوتبال گفــت: در ابتــدا لازم مى دانم از 
خدمات ارزشمند شــهردار جوان مشهد 
تشكر كنم. شهردار مشهد تاكنون و براى 

ارائه خدمات به مردم مشهد، فعاليت هاى 
فداكارانه و شبانه روزى خوبى انجام داده 
است. حيدرى ادامه داد: در شرايط كنونى 
شهر و با همت اعضاى شورا، تكليف برنامه 
عملياتى مدل مشهد تا سال1400 روشن 

و مشخص شده است.
حيدرى تأكيد كرد: خوشــبختانه براى 
فعاليــت در پروژه هاى مختلــف منابع و 
امكانــات لازم را دراختيــار داريــم و 
فعاليت هــاى عمرانــى و توســعه اى 
شــهر فعــال و پويــا در جريان اســت؛ 
بنابراين بــراى اداره شــهر نگرانى وجود
 نــدارد. وى افــزود: در حــوزه مديريت 
شهرى بايد تأكيد كنيم كه قطار خدمت 
به مردم نجيب مشــهد در مسير توسعه 
و عمران شــهر به حركت خود همچنان 
ادامــه مى دهد و وابســته به شــخص 

نيست.
حيــدرى تأكيد كــرد: نكتــه ديگر كه 
بايد بــه آن اشــاره كنيم اين اســت كه 
خدمت به مــردم نجيب، حق شــناس و 
فداكار مشــهد و نيز زائــران امام رضا(ع) 
بر خيلى از موقعيت هاى ســازمانى، چه 
در ســطح اســتانى و چه در سطح ملى، 
ترجيح داده مى شــود و بــه ديدگاه من، 
خدمت بــه مــردم و زائران اين شــهر، 

افتخارى اســت كــه نصيب هر كســى 
نمى شود.

حيدرى در ادامه خاطرنشان كرد: درباره 
ثبت نام شهردار در انتخابات فدراسيون 
فوتبال، مشورتى با شــوراى شهر نشد 
و اين مســئله تصميم شخص شهردار 
بوده اســت. وى ادامــه داد: در اولين 
فرصت با شهردار مشهد نشستى برگزار 
مى شــود تا درباره انگيزه هاى ثبت نام 
وى صحبت شــود. پس از اين جلسه و 
شنيدن دلايل شهردار تصميم مناسب 

را مى گيريم. 
حميدرضــا موحــدى زاده، نايب رئيس 
شوراى شهر، در توئيتى نوشت: «در دوره 
پنجم شورا با شعار مشهد شهر اميد، مدارا 
و زندگى 2شــهردار را تجربــه كرده ايم. 
مهندس تقى زاده، شــهردارى باتجربه، 
متخصص، خوش ذوق و البته كمى مغرور. 
آقاى كلائى كه به حجت رأى دادن به او 
نرسيدم، ليكن به رأى اكثريت شورا احترام 
گذاشــتم! اينك متحير از كانديدشدنش 

براى فدراسيون فوتبال!»
او همچنين در گفت وگو با ايسنا اين را 
هم گفته است كه «حق شخصى كلائى 
است كه براى ســازمان، فدراسيون و... 
كانديدا شود، اما اين امر با كار سنگين 

در شــهردارى مشــهد تداخل دارد. او 
فردى پركار است؛ به طورى كه پابه پا در 
پروژه هاى شهر حضور دارد. مديريت او 
تحرك خاصى به شــهر بخشيده است. 
نمى دانم دليلش براى كانديدا شدن در 

فدراسيون فوتبال چه بوده است.»
بتول گندمى، رئيس كميســيون برنامه 
و بودجه شــوراى شــهر، هم در حساب 
كاربرى خود در توئيتر نوشــت: «شهردار 
مشهد براى انتخابات فدراسيون فوتبال 
ثبت نام كرد! ظاهرا اين روزها براى برخى، 
شأن شوراى شــهر و رأى مردم و جايگاه 
شهردارى اهميتى ندارد. كسى كه برايش 
مديريت فوتبال مهم تر از مديريت شــهر 
مشهد باشــد، از منظر منِ عضو شوراى 
شــهر، ديگر حائز ويژگى هاى لازم براى 

اداره شهر نيست.»
مجتبــى بهارونــد، رئيس كميســيون 
حمل ونقــل، ترافيك و عمران شــوراى 
شهر، هم در توئيتى نوشت: «اقدام شهردار 
مشــهد براى نامزدى رياست فدراسيون 
فوتبال ناراحت كننده و غيــر قابل دفاع 
است. احترام به رأى مردم بالاترين تكليف 
ايشان است. بايد پاســخ گوى اين اقدام 
خود باشــند.» او توئيت خود را در پست 
اينستاگرامى اش هم منتشر كرد و در زير 

پست از سمت خود به عنوان مشاور هيئت 
فوتبال استعفا داد.

محمد حاجيان شهرى، رئيس كميسيون 
خدمات شهرى شــوراى شــهر، هم در 
اينســتاگرام خود با اشــاره به نامه اى كه 
كلائى (هنگام رقابت با تقى زاده خامسى، 
شهردار پيشين مشــهد) خطاب به يكى 
ديگر از اعضاى شــوراى شهر نوشته بود، 
نوشت: شهردار مشهد با توجه به دلايلى 
كه در آن نامه نوشــته بود، از ابتدا دل در 
گرو خدمت به مردم مشــهد نداشته و به 
دنبال اســتفاده از اين موقعيت به عنوان 
سكوى پرش بوده اســت. او با ثبت نام در 
رقابت رياست فدراسيون فوتبال كشور، 
رياست فدراســيون را به خدمت به مردم 
شهر بهشــت ترجيح داده است كه جاى 

تأسف دارد.
به گزارش خبر فورى، شهناز رمارم، عضو 
هيئت رئيسه شوراى شهر، هم روز دوشنبه 
در حاشيه جلسه اخير شورا در گفت وگو با 
خبرنگاران، گفت: اينكه مشهد شهردارى 
داشــته باشــد كه بتواند به عنوان رئيس 
فدراسيون فوتبال مطرح شود، يك نكته 
مثبت و فرصت براى مشــهد است. اين 
عضو شــورا با بيان اينكــه چنين اقدامى 
سابقه داشــته اســت، ادامه داد: شهردار 
سابق مشهد هم درحالى كه هنوز در اين 
مســئوليت بود، براى وزارت و شهردارى 
تهران اقدام كرد و حساسيتى ايجاد نشد. 
او دلسرد شدن شهردار مشهد از ادامه اين 
مسئوليت به دليل وجود اختلاف با شوراى 

شهر را انكار كرد. 

حاشيه هاى يك نام نويسى
ثبت نام شهردار مشهد در انتخابات فدراسیون فوتبال واکنش اعضای شورای شهر را به دنبال داشت

 محمدعلى نبى پــور، مديركل سياســى، انتخابات و تقســيمات كشــورى 
اســتاندارى خراســان رضوى: براســاس قانــون شــفافيت و نظارت بــر تأميــن مالى 
فعاليت هــاى انتخاباتى،نامزدهــا بايد حســابى در بانك هــا افتتــاح و آن را بــه فرماندارى ها 
معرفــى كننــد تــا تمــام هزينه هــاى تبليغاتــى آنان بــه ايــن حســاب واريــز و پرداخت

 شود.
 

    محمدحسين محرابى، رئيس دفتر سابق بازرسى شوراى نگهبان در استان: قانون 
انتخابات نيازمند بازنگرى اســت و يكى از اين موارد جدى  نســبت تعداد ثبت نام كنندگان براى 

داوطلبى نمايندگى مجلس با زمان اندك بررسى پرونده اين افراد است.

    حسن جعفرى، معاون سياسى، امنيتى و اجتماعى استاندارى خراسان رضوى: 
مراسم بزرگداشت چهلمين روز شهادت سپهبد حاج قاسم ســليمانى، پنجشنبه 24بهمن ماه از 
ساعت 9 تا 11 در رواق امام خمينى(ره) حرم مطهر رضوى با حضور مردم و مسئولان برگزار مى شود.

    فرزانه صادق مالواجرد، معاون وزير راه وشهرســازى، و مهدى عبورى، مديرعامل شــركت 
بازآفرينى شهرى ايران، كه روز دوشنبه به مشهد سفر كرده بودند در جلسه اى با معاون هماهنگى 
امور عمرانى استاندارى خراسان رضوى و شهردار مشــهد درباره تهيه طرح هاى جامع و تفصيلى 

مشهد و تهيه طرح ويژه بافت پيرامون حرم مطهر رضوى گفت وگو  كردند.

    استاندار خراسان رضوى هم زمان با دهه مبارك فجر در منزل محمدحسين پوردام، جانباز 
70درصد دوران دفاع مقدس، حضور يافت و از رشادت هاى وى قدردانى كرد.

 دیگه چه خبر؟

حقوق شهرنشينى در راستاى 
به رسميت شناختن شهروندان

رئيس كميسيون حقوقى شوراى شهر مشهد 
در نشست تبيين منشور حقوق شهرنشينى 
براى كارشناســان مركز ارتباطات مردمى 
137  اظهار كــرد: تدوين منشــور حقوق 
شهرنشــينى لازم بود كه ايــن كار انجام و 
حقوق زائر و مجاور در 139 بند، بدون وجود 

هيچ پيش زمينه قبلى، جمع بندى شد.
به گزارش پايگاه اطلاع رســانى شهردارى 
مشهد، ســيد محسن حســينى پويا افزود: 
مهم ترين خواســته اين منشــور، مهم و به 

رسميت شمردن شهروندان است.
عبــاس شيخ الاســلامى، مشــاور حقوقى 
شــهردار مشــهد نيز در اين نشست گفت: 

تاكنون در حوزه منشور حقوق شهرنشينى، 
تنها 10 درصــد كار، يعنى تدوين آن، انجام 
شــده و يكى از مهم ترين اقدامــات، يعنى 
بالا بردن فرهنگ حقوق شهرنشــينى باقى 
مانده است. از 137 انتظار داريم اين منشور 
را فرهنگ ســازى و به مردم اطلاع رســانى

 كند.
احمــد رمضانى فرخــد، سرپرســت اداره 
ارتباطات مردمى شهردارى مشهد هم گفت: 
منشور حقوق شهرنشــينى براى اولين بار 
در ايران تدوين شــده است و ما نيز در مركز 
ارتباطات مردمى 137 وظيفه خود مى دانيم 

براى فرهنگ سازى آن گام برداريم.
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